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Protokół Nr 28/2021 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 21 grudnia 2021r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2021; 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036; 

c. zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica; 

d. zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

e. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Podlesiu. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu na rok 2022.  

3. Przyjęcie planu pracy komisji budżetowej na 2022 rok. 

4. Sprawy różne.  

 

Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w budżecie Gminy na rok 2021 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że są to ostanie zmiany w 

budżecie tzw. zmiany porządkowe, zmniejsza się plan dochodów budżetowych o kwotę 1 510 

zł oraz zmniejsza się plan wydatków o kwotę 1 597 510 zł. Omówił szczegółowo zmiany w 

dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach 

budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również 

zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie 

przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2021 roku, w załączniku Nr 4 zadania 

inwestycyjne roczne w 2021r. i w załączniku Nr 5 plan przychodów i rozchodów  budżetu w 

2021 roku. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 
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Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2021. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica 

na lata 2021-2036 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2021, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza 

Finansowa na lata 2021-2036 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 

2021-2024, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym 

załącznik Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2021-2036. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmiany uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica i przedstawiła brzmienie projektu 

uchwały. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że wynika z tego, że jest nowa Pani Sołtys sołectwa Podlesie 

i żeby mogła pobierać podatki i drugi projekt dotyczy pobierania opłat za odpady to musi być 

powołana uchwałą rady na inkasenta. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso w Gminie Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie sposobu poboru podatków, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w Gminie Pierzchnica. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

 Burmistrz poinformował, że jest to podobny projekt uchwały co poprzedni tylko 

dotyczy inkasa opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 

drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Ad.1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Podlesiu i przeczytała projekt uchwały. 

Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest to działka rolna i jeden z rolników zgłosił chęć zakupu 

tej działki do prowadzenia działalności rolniczej. Burmistrz przyniósł mapę i określił położenie 

działki na mapie. 

 Radna Renata Błaszczyk sugerowała żeby może wstrzymać się z podejmowaniem 

decyzji o sprzedaży do czasu jak będzie wybrany radny z Podlesia. Opowiedziała, jak była 

próba sprzedaży kiedyś działki w Górkach. 

 Burmistrz omówił sytuacje kiedy zasięga się opinię mieszkańców chcąc sprzedać 

nieruchomość. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Podlesiu w związku z tym przewodnicząca 

komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Podlesiu. 

 

Ad.2.Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji zaopiniowanie projektu budżetu  

         Gminy Pierzchnica na 2022 rok. Poinformowała, że komisja samorządowa analizowała 

projekt budżetu gminy na 2022 rok i nie formułowała wniosków. 

Zwróciła się do Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie założeń do projektu budżetu na 2022r. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że radni w ustawowym 

terminie otrzymali projekt budżetu na 2022r. wraz z wieloletnią prognozą finansową na lata 

2022-2038. Przedstawił podstawowe założeniu projektu budżetu na 2022r. oraz omówił 

szczegółowo planowane dochody i wydatki budżetu na  2022r. 

Po omówieniu projektu budżetu na 2022 r. i Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2038 przez Skarbnika przewodnicząca komisji poinformowała, że Regionalna Izba 
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Obrachunkowa opiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pierzchnica 

na 2022 rok i projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2022-2038 oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu planowanego 

w projekcie budżetu gminy na 2021 rok.  

Przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej wyrażone uchwałami: 

1)Uchwałą Nr 178/2021 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy  

   Pierzchnica na 2021 rok. 

2)Uchwałą Nr 179/2021 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w sprawie   

   wieloletniej prognozy finansowej Gminy Pierzchnica na 2022 rok i lata następne. 

3)Uchwałą Nr 180/2010 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 20 grudnia 2021 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu  

   planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Pierzchnica na 2022 rok. 

Burmistrz poinformował, że ustalając budżet w pierwszej kolejności należy 

zabezpieczyć środki na funkcjonowanie zadań, które gmina realizuje, a mianowicie 

funkcjonowanie urzędu, funkcjonowanie ośrodka pomocy społecznej, funkcjonowanie szkół, 

odbiór odpadów komunalnych, utrzymanie obiektów gminnych. To są rzeczy, które muszą być 

bo nakładają to ustawy i trzeba to zabezpieczyć. Dopiero to co pozostaje można decydować co 

za to zrobić. Były lata że pozostawało do dyspozycji 1 mln zł i wykonywało się zadań za 2-3 

mln zł. Na przyszły rok będzie to kwota 15 mln zł także przeskok jest olbrzymi. Żeby to 

wykorzystać gmina będzie się posiłkować kredytem w kwocie 600 tys. zł żeby mieć na 

realizację zadań własne środki, bo w niektórych projektach jakiś wkład własny musi być. 

Mówił, że będzie się starał zrealizować zaplanowane w budżecie środki choć na dziś nie 

wiadomo jak pójdą przetargi czy wystarczy to co jest zaplanowane. 

Omówił temat przetargu na odbiór odpadów komunalnych w roku 2022, kto wygrał przetarg i 

odwołanie od wyników przetargu przez uczestnika przetargu do Krajowej Izby Odwoławczej. 

Po dyskusji członkowie komisji nie formułowali wniosków do projektu budżetu w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie budżetu gminy na 2022 rok oraz o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 5 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu gminy na 2022 rok  

i o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038. 

 

Ad.3.Przewodnicząca komisji poinformowała, że przygotowała projekt planu pracy komisji  

         budżetowej na rok 2022 i przedstawiła członkom komisji przygotowany projekt planu 

pracy. Dodała, że plan pracy komisji wynika z planu pracy rady miejskiej. Zapytała członków 

komisji czy mają uwagi, wnioski do przedstawionego projektu planu pracy komisji, może ktoś 

ma inne propozycje do planu pracy. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag i nie wnosili innych propozycji. 

Przewodnicząca komisji poddała do zatwierdzenia plan pracy komisji na rok 2022. 
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Na 6-osobowy skład komisji budżetowej w głosowaniu brało udział 5 członków komisji i za 

przyjęciem planu pracy było 5 członków komisji 

Plan pracy komisji budżetowej na rok 2022 został przyjęty przez komisję w głosowaniu 

jawnym jednogłośnie. Plan pracy komisji budżetowej na rok 2022 stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca poinformowała, że plan pracy komisji podlega zatwierdzeniu przez  radę i 

zostanie poddany do zatwierdzenia na najbliższej sesji. 

 

Ad.4. Sprawy różne. 

          Przewodnicząca komisji zapytała czy był nabór wniosków na tereny popegeerowskie i 

ewentualnie kiedy będzie taki nabór. 

 Burmistrz powiedział, że jeszcze nie został ogłoszony taki nabór. Mówił, ze w budżecie 

nie jest ujęte ale planuje, bo z LGD Białe Ługi jest obiecana kwota 200 tys. zł na place zabaw 

i za te pieniądze zrobić odnowić ze cztery place zabaw, bo mają już po 10 lat i niektóre 

urządzenia wymagają wymiany. Ze dwa, trzy place zabaw chciałby zrobić ze środków 

popegeerowskich.  

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                 Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                                          Jadwiga Łopatowska 

 

 

 


